
 

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                   ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ          
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 37/11.09.2024 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 550/2024 
 
Θέμα 1ο  Ε.Η.Δ. «Διαμαρτυρία για μη ύπαρξη ταχυδρόμου στην Δ.Κ. Άσσου» 
 

Στην Κόρινθο και στην έδρα του Δήμου Κορινθίων σήμερα την 11η του μηνός Σεπτεμβρίου  του έτους 2024, ημέρα 
της εβδομάδος Τετάρτη και ώρα 19:00 έλαβε χώρα η τακτική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Κορινθίων, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 42283/06-09-2024 έγγραφη πρόσκληση, του κου Παπαβενετίου 
Γεωργίου, Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 
74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά καθώς και στο Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη, σύμφωνα με 
το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 
Διαπιστώθηκε ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο τριάντα πέντε (35) Μελών συμμετείχαν τα είκοσι οκτώ 
(28) Μέλη, δηλαδή: 

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Παπαβενετίου Γεώργιος- Πρόεδρος 
2. Στριμενοπούλου Γεωργία   
3. Ταγαράς Βασίλειος 
4. Τσουλουχά Δήμητρα  
5. Δανιήλ Σταύρος 
6. Χατζής Μιχαήλ  
7. Πανταζής Βασίλειος  
8. Λαμπρινός Παναγιώτης  
9. Τσάκωνας Ιωάννης  
10. Παπαϊωάννου Ευάγγελος 
11. Αγγέλου Κωνσταντίνος 
12. Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα) 
13. Πούλος Ανδρέας  
14. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος 
15. Μποζίκης Αναστάσιος 
16. Καρασάββας Ιωάννης 
17. Τζαναβάρας Δημήτριος (αποχώρησε με την έναρξη του 

2ου  Θ.Η.Δ.) 
18. Νανόπουλος Βασίλειος (αποχώρησε με την έναρξη του  

6ο Θ.Η.Δ.) 
19. Κυριαζής Αντώνιος (αποχώρησε πριν την έναρξη των  

Θ.Η.Δ.)  
20. Ταγαράς Αναστάσιος Αντιπρόεδρος   
21. Μπίτζιος Δημήτριος (αποχώρησε με την έναρξη του  1ου 

Θ.Η.Δ.) 
22. Πούρος Γεώργιος 
23. Στεργιοπούλου Αναστασία (Τασία) (αποχώρησε με 

την έναρξη του  1ου Θ.Η.Δ.) 
24. Ραντίτσα Μαρίνα 
25. Πρωτοπαπάς Δημήτριος  
26. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ) 
27. Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων 
28. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος - Αλέξανδρος 

1. Μανωλάκης Δημήτριος   
2. Δημάκος Κωνσταντίνος 
3. Παπαδημητρίου Σωτήριος (προσήλθε πριν την 

έναρξη του 1ου   Θ.Η.Δ.) 
4. Μελέτης Χρήστος (προσήλθε πριν την έναρξη 

των  Θ.Ε.Η.Δ.) 
5. Τσατσούλης Αθανάσιος 
6. Καρσιώτης Παναγιώτης  
7.  Πιέτρης Τιμολέων  (προσήλθε πριν την έναρξη 

των  Θ.Ε.Η.Δ.) 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.   

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 
2. Αγγέλου Παντελής – Αγγελοκάστρου 
3. Κώστας Γεώργιος – Άσσου 
4. Ψυχογιός Κωνσταντίνος – Κάτω Άσσου 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

1. Ρουμελιώτης Γεώργιος – Κορίνθου 
2. Καραβοκύρης Αναστάσιος – Σολομού 
3. Μαρινός Αναστάσιος – Αθικίων 
4. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
5. Κλέττας Παναγιώτης - Σοφικού 
6. Πίτσας Γεώργιος – Κόρφου 
7. Βαρδάκας Αναστάσιος – Αγίου Βασιλείου 
8. Καλαμπαλίκη Σούκουλη Ευτέρπη (Πέπη)- Αρχ. 

Κορίνθου 
9. Μαρινάκης Παναγιώτης – Ξυλοκέριζας 
10. Ηλίας Κωνσταντίνος – Κλένιας 
11. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
12. Σκούρτης Κωνσταντίνος (Λούμπας) – 

Χιλιομοδίου 
13. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
14. Ζούζας Γεώργιος – Στεφανίου 
15. Διαμαντίδης Αλέξανδρος – Λεχαίου 
16. Παξού Σταματία (Ματίνα) – Γαλατακίου 
17. Δεσποτάκης Νικόλαος – Περιγιαλίου 
18. Μαλανδρένη Κωνσταντίνα (Ντίνα) – Εξαμιλίων 

 
 

 
Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 

 
Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και ο δημοτικός υπάλληλος Σούκουλης Αντώνιος  για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και πρότεινε τη συζήτηση εκτός ημερήσιας 
διάταξης, ως κατεπείγοντος του θέματος «Διαμαρτυρία για τη μη ύπαρξη ταχυδρόμου στην Δημοτική Κοινότητα 
Άσσου», διότι πρέπει να ενημερωθούν άμεσα οι αρμόδιοι φορείς ώστε να δοθεί λύση για την εξυπηρέτηση των 
πολιτών. 
Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα δέχθηκε να συζητήσει το ανωτέρω θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης ως κατεπείγον και 
ν΄ αποφασίσει επ΄ αυτού.  
Στη συνέχεια ο Προέδρος έθεσε υπόψη των μελών του Σώματος το υπ αριθμ. πρωτ. 38468/05-08-2024  έγγραφο του 

Προέδρου της Δημοτικής Κοινότητας Άσσου το οποίο καθ΄ όλο το περιεχόμενό του έχει ως εξής:  

«ΘΕΜΑ: Διαμαρτυρία για μη ύπαρξη ταχυδρόμου. 
Σας γνωρίζουμε ότι στη Δημοτική Κοινότητα  Άσσου και στη Δημοτική Κοινότητα Κάτω  Άσσου, εδώ και περίπου ένα 
χρόνο, δεν υπάρχει ταχυδρόμος για την εξυπηρέτηση των δημοτών, παρά τις φιλότιμες προσπάθειες που καταβάλαμε 
σαν Πρόεδροι (άνοιγμα Κοινοτήτων δύο φορές την εβδομάδα για την παραλαβή της αλληλογραφίας). 
Το μεγάλο πρόβλημα εστιάσθηκε στο γεγονός ότι οι ώρες προσέλευσης των ταχυδρόμων δεν εξυπηρετούσαν τους 
δημότες και οι δύο ημέρες προσέλευσης αποδείχθηκαν ελάχιστες για τον μεγάλο όγκο παράδοσης της 
αλληλογραφίας. 
Στις αρχές του έτους 2024 είχαμε κατ΄ ιδία συνάντηση με τον Διευθυντή των ΕΛΤΑ  Κορινθίας κ. Τασιά Χρήστο ο 
οποίος μας υποσχέθηκε ότι σύντομα θα αποκαθιστούσε το πρόβλημα με την παρουσία ταχυδρόμου, όπερ και δεν 
εγένετο, με αποτέλεσμα αυτή τη στιγμή να υπάρχει τεράστιος όγκος αλληλογραφίας (επιστολές από ΔΕΗ, Τράπεζες, 
ΔΕΚΟ κλπ) στοιβαγμένος στο Ταχυδρομείο Βραχατίου. 
Παρακαλούμε όπως συμβάλλετε με οποιαδήποτε ενέργεια είναι αυτό δυνατό να έρθετε σε επαφή με τον κ. Διευθυντή 
των ΕΛΤΑ Κορινθίας, για να λυθεί το χρονίζον αυτό θέμα στις Κοινότητες μας».  
 
Στη συνέχεια ο Πρόεδρος ζήτησε να τοποθετηθούν επί της ανωτέρω διαμαρτυρίας. 
 Ο κ. Νικόλαος Σταυρέλης Δήμαρχος Κορινθίων μεταξύ των άλλων ανάφερε,  «….Πράγματι είναι  εδώ και ο 
Πρόεδρος της Κοινότητας  ο κ. Γιώργος Κώστας , υπάρχει ένα πολύ σημαντικό θέμα είναι εδώ και  πάρα πολύ καιρό, 
σχεδόν όλο το έτος 2024. Κάναμε υπομονή, μιλήσαμε με τη διεύθυνση των ΕΛΤΑ, δυστυχώς και αυτοί δεν μπόρεσαν να 
ανταποκριθούν. Τι κάναμε;  ένα μεγάλο διάστημα δεσμεύσαμε τα κοινοτικά καταστήματα του Άσσου και του Κάτω 
Άσσου με παρόντα τον Πρόεδρο, τον Γιώργο Κώστα και τον Κώστα Ψυχογιό αντίστοιχα, να κάθονται στο κοινοτικό 
κατάστημα, να περιμένουν τους πολίτες να έρθουν να πάρουν το γράμμα  τους λες και ήταν υπάλληλοι του 
ταχυδρομείου. Κάναμε υπομονή, μιλήσαμε πολλές  φορές με τους υπεύθυνους  δώσαμε δύο  παρατάσεις,  τριάντα μία 
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Αυγούστου δεν πήγαινε άλλο αυτή η κατάσταση σταμάτησε αυτό το φαινόμενο, με αποτέλεσμα οι κάτοικοι στην 
περιοχή να διαμαρτύρονται για την μη εξυπηρέτηση τους. Άλλο μέσον  δεν έχουμε, δεν είναι αρμοδιότητά βεβαίως του 
δήμου, ούτε αποκλειστική ούτε συντρέχουσα και είναι  σοβαρά θέματα δεν είναι απλό πράγμα η αλληλογραφία να την 
αφήνει σε ένα γραφείο και να πηγαίνει όποιος θέλει μόνος του να παίρνει το φάκελο.  φτάσαμε στο σημείο να φέρνουμε 
σήμερα ένα θέμα διαμαρτυρίας προς το Υπουργείο Μεταφορών και Επικοινωνιών που ανήκουν τα ΕΛΤΑ και στην  
διοίκηση των ΕΛΤΑ διαμαρτυρόμενοι να μας στείλουν επιτέλους υπάλληλο για να εξυπηρετηθούν οι κάτοικοι στις δύο 
αυτές Κοινότητες.  
Ζητώ τη συνδρομή του Σώματος στο αίτημα για την στελέχωση της περιοχής με μόνιμο ταχυδρομικό υπάλληλο».  
 
Ο κ. Βασίλειος Νανόπουλος επικεφαλής της παράταξης ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ  μεταξύ των άλλων ανάφερε, 
«…Πράγματι, κύριε Πρόεδρε, το θέμα είναι σοβαρό και πρέπει να αντιμετωπιστεί γιατί υπάρχουν προβλήματα με 
ειδοποιήσεις που έρχονται από την εφορία από δικαστήρια κλπ, τα οποία δεν παραδίδονται στην ώρα τους. Θα 
στηρίξουμε το αίτημα και τη διαμαρτυρία και την παρέμβαση στο Υπουργείο για να βρεθεί κάποια λύση που έχει βρεθεί 
και σε άλλες περιοχές». 
 
Ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Άσσου κ. Γεώργιος Κώστας μεταξύ των άλλων ανάφερε, «..Καλησπέρα και από 
μένα, όπως είπε και ο δήμαρχος, δεν είναι μόνο το 2024 αυτό έγινε από τον έβδομο μήνα του 2023 τον Ιούλιο,  που 
έφυγε κάποιος υπάλληλος από το ταχυδρομείο  με απόσπαση και πήγε στο ΕΛΤΑ του Λουτρακίου, δεν 
αντικαταστάθηκε αυτό το άτομο. Το αποτέλεσμα είναι αυτό που αναφέρουμε και εμείς μέσα στην αίτηση, Δηλαδή, όπως 
δεν υπάρχει όχι μόνο χρόνος,  μας περιορίζει ότι οι περισσότεροι οι οποίοι είναι εργαζόμενοι και σχολάνε  μετά τις δύο, 
τρεις,  δεν μπορούν να παραλάβουν  την αλληλογραφία που πρέπει όπως Κάρτες, τράπεζες, ΔΕΚΟ κλπ.     Εμείς 
ζητάμε να μπορέσουμε να βοηθήσουμε τον κόσμο γιατί μένουν και λογαριασμοί απλήρωτοι και από εφορίες και από 
τράπεζες και από ΔΕΚΟ». 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση η οποία έχει τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά 
και αφού έλαβε υπόψη του το αριθμ. πρωτ. 38468/05-08-2024  έγγραφο του Προέδρου της Δημοτικής Κοινότητας 
Άσσου, τις τοποθετήσεις των συμβούλων, το άρθρου 65  του Ν. 3852/2010 και δεδομένου ότι τόσο η άρνηση ψήφου, 
όσο και η λευκή ψήφος δεν υπολογίζονται στην καταμέτρηση θετικών και αρνητικών ψήφων (άρθρο 74, παρ. 10 του 
Ν. 4555/2018), 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 
(και με την ψήφο του Προέδρου της Δημοτικής Κοινότητας Άσσου) 

 
Εκφράζει την έντονη διαμαρτυρία, την δυσαρέσκεια και την αντίθεσή του,  για την κατάργηση της θέσης του 
ταχυδρομικού υπαλλήλου, προκειμένου να εξυπηρετηθούν οι κάτοικοι των Δημοτικών Κοινοτήτων Άσσου και Κάτω 
Άσσου του Δήμου Κορινθίων και να λυθεί το πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί εδώ και ενάμιση χρόνο.  
Καλεί τη Διοίκηση των ΕΛ.ΤΑ. να λάβει σοβαρά υπόψη το αίτημα του Δήμου – των κατοίκων  και να στελεχώσει το 
ταχυδρομικό κατάστημα με αντίστοιχο υπάλληλο. 
Ζητά την παρέμβαση την συμπαράσταση και την αρωγή της Ελληνικής Κυβέρνησης, των ΕΛ.ΤΑ. και όλων των 
αρμοδίων, ώστε το Ταχυδρομικό Κατάστημα, να συνεχίσει απρόσκοπτα τη λειτουργία του παρέχοντας υπηρεσίες 
υψηλής ποιότητας, οι οποίες απαιτούνται σε μία αγροτική και  τουριστική  περιοχή.  
Το ψήφισμα να κοινοποιηθεί στους αρμόδιους φορείς, αλλά και στους βουλευτές της Κορινθίας. 

Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 
                                   Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 37 / 550 / 2024 
 

               Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                       ΤΑ  ΜΕΛΗ  
        ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 20- 09 - 2024 
  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 
 

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ. ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 
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